
   
 

Notulen JALV 2018 
 
Datum   25 oktober 2018  
Tijd   20:48 uur 
Aanwezige Bestuursleden:  

Ruud Wiersma, Cor Vlaar, Jan Peter Bos, Anita van Arem, Marloes 
Groot  

       
Aantal aanwezige leden/ vertegenwoordigers van leden: 9 
 
Notulist  Marloes Groot 
 
 

1. Opening om 20:48, welkomstwoord door Ruud.  
 

2. Vaststellen agenda 
 Geen verdere toevoegingen. 

  
3. Ingekomen stukken  

 Afmelding ontvangen van Frans Klijnsma, Afra Appel, John Keesom, 
Wiegert Kistemaker en Sjors Munster. 

  
4. Vaststellen notulen JALV 26-10-2017  

 Geen opmerkingen over deze notulen. Bij deze akkoord bevonden. 
 

5. Jaarverslag secretaris 
 
De highlights van het afgelopen seizoen: 

 Okt ’17:  
 Eindelijk is alle contributie van voorgaande jaren voldaan! 
 De JALV heeft plaatsgevonden. Opkomst was goed: zo’n 30 

(vertegenwoordigers namens) leden aanwezig. 
 Johnny en Tom zijn afgetreden als bestuurslid. Johnny wordt 

opgevolgd door Ruud Wiersma, voor de positie van Tom wordt naar 
een opvolger gezocht. 

 Rommelmarkt van de Oranjevereniging heeft plaatsgevonden. 
 

 Nov ’17: 
 Ruud z’n eerste vergadering als Voorzitter, totdat er een opvolger is 

voor Tom neemt hij ook Voetbalzaken voor zijn rekening. 
 Grote club van mini’s die traint op de woensdagmiddag, mogelijk 

indelen in de competitie na de winterstop. 
 Overleg gehad met de sportservice over verantwoord schenken. 

Vrijwilligers dienen te worden opgeleid/ bijgeschoold, we zullen een 
uitnodiging ontvangen. 
 

 Dec ’17:  
 Het 3e elftal heeft geen coach meer. 
 Sponsorfacturen zijn verstuurd.  
 De defecte verlichting van het trainingsveld wordt vervangen door 

de lampen die nog op voorraad liggen. Daarnaast wordt het LED-
plan opgepakt. 

 De lopende rekening bij de Regiobank is in gebruik genomen. 
 Loten grote Clubactie (200x) zijn verkocht. 



   
 

 
 Jan ’18:  

 Een gezellige nieuwjaarsreceptie heeft plaatsgevonden. 
 Uitnodiging ontvangen van de Gemeente Medemblik voor een 

bijeenkomst inzake de mogelijke verbouwing van De Kraaienboom.  
 Patrick z’n contract wordt verlengd ook Hans en Jeroen blijven het 

komende seizoen hun bijdrage leveren aan DESS. 
 Jeugd neemt deel aan het wintervoetbaltoernooi in Midwoud. 
 Aantal opzeggingen in de MO-19. 

 
 Feb ’18: 

 Helaas zijn er nog veel openstaande contributies, er wordt actie 
ondernomen. 

 Het gebruiks- en service onderhoudsdocument met de Gemeente 
Medemblik is ondertekend, inclusief de welbekende kruisjeslijst. 

 Defect van de verlichting op het trainingsveld is veroorzaakt door 
een doorgebrand relais en een deel van de bedrading. 
 

 Mrt ’18: 
 Inschrijving voor de  Rabo-clubkascampagne is gedaan. 
 DESS-koffiemokken zijn in gebruik genomen. 
 Aanmaningen voor de contributie zijn verstuurd. 
 Aantal opzeggingen van bordsponsoren ontvangen. 

 
 Apr ’18: 

 Vanuit het veilingcomité wordt er versterking gevraagd vanuit DESS 
omdat een aantal huidige comitéleden is gestopt. 

 De finale van de Westfrieslandcup zal in 2019 bij DESS worden 
gespeeld vanwege het 90-jarig jubileum van DESS. 

 Deel van het 10-jarig jubileum van DESS uit 1939 ontvangen van 
Cees Bakker. 

 Loterij op zondag zal tot einde van het seizoen door de 
voetbalvrouwen van de donderdagavond worden opgepakt. 

 Bijna alle contributie is geïnd. Van de jeugd is alle contributie 
voldaan, van de senioren nog 6 leden die niet betaald hebben. 

 Jelle gaat opleiding tot Hoofd Opleidingen bij de KNVB gaan volgen. 
 

 Mei ’18: 
 Subsidie aanvraag bij de Gemeente Medemblik is verstuurd. 
 Grasmaaier wordt aangeschaft op advies van de groenploeg. 
 Bord voor de wedstrijdaankondigingen is klaar en is geplaatst bij 

het DESS-bord bij de ingang van het complex. 
 Inventarisatie bij jeugdleden vindt plaats. 

 
 Jun ’18: 

 Fantastische voetbalweek gevierd. 
 Geen vergadering gehad maar de 75-jarige verjaardag van Cor 

gevierd. 
 

 Jul’ 18:  
 De Rabo-clubkascampagne heeft €654 opgeleverd. 



   
 

 Mannen van de selectie hebben zich om het veld 
bekommerd en zorgen voor de beregening van het 
veld. 

 De getekende overeenkomst van de Gemeente Medemblik over het 
onderhoud van het complex is eindelijk binnen. 

 Er is geen DESS-3 meer. 
 1e zal een onderlinge competitie met naastliggende clubs spelen en 

doet daarom niet mee aan de bekerwedstrijden. 
 

 Aug ’18:  
 Aanmelding gedaan bij de gemeente dat we als club deelnemen aan 

de regenboogweek. 
 CV-ketel was stuk en is vervangen. Dit was een behoorlijke 

kostenpost. 
 In het kader van de AVG zijn alle leden gevraagd of hun gegevens 

in de bewaarodessa mogen worden opgenomen. 
 Mailbox aangemaakt voor de communicatie omtrent toernooien. 

Komend seizoen zal Lisa deze beheren. 
 Voor de jeugd is er voor ieder team een (assistent)trainer en een 

coach. 
 

 Sep ’18: 
 28 augustus vergaderd, volgende vergadering 2 oktober. 

 
 Okt ’18: 

 Jelle geeft terugkoppeling over zijn opleiding. Binnen de club zijn er 
een aantal werkgroepen opgezet om over beleid en doelstellingen 
binnen de club te onderzoeken en verduidelijken. 

 Ruud en Cor hebben een regionale bijeenkomst van de KNVB 
bezocht. 

 Instructie verantwoord schenken zal worden georganiseerd bij 
DESS voor alle barvrijwilligers. 

 Rommelmarkt van de Oranjevereniging heeft plaatsgevonden op 
het DESS-terrein. 

 Bekijken welke subsidiemogelijkheden er zijn voor de aanschaf van 
LED-verlichting voor het B-veld (Coöperatiefonds, Gemeentelijke 
subsidie, overheid). 

 
 

6. Jaarverslag penningmeester (1 juli 2017 t/m 30 juni 2018) 
 Seizoen is in financieel opzicht goed verlopen. 
 Compliment aan kantinebeheer (Roel en Afra) want het eigen vermogen is 

mede dankzij een kantineomzet flink gestegen. 
 5,5 leden hebben niet betaald. 
 Er zijn nog een aantal openstaande boetes. 
 Minutenspel is inzichtelijk gemaakt op de resultatenrekening. Wat hiervan 

is overgebleven gaat naar de ‘Vrienden van DESS’. 
 Energie- en waterkosten zijn aanzienlijk. Dit vanwege een lekkage en aan 

de LED-verlichting wordt gewerkt.  
 Voor de begroting seizoen 2018-2019 is t.o.v. begroting vorig jaar dat er 

de opbrengst van de dorpsveiling is. 
 



   
 

7. Verslag kascontrole commissie 
 Kascontrole: Sharon en Chris. Er was een positief verschil 

van € 126,- dit is naar de Vrienden van DESS gegaan. De kascommissie 
vond dat de telefoonkosten redelijk hoog waren.  
 

8. Verkiezing kascontrole commissie (+ reserve lid)  
 Chris Keesom en Sjors zijn de volgende kascommissie. Reservelid is nog 

niet bekend. 
 

9. Vrijwilligerstaken:   
 Alle vrijwilligers worden bedankt voor hun inzet. 
 Marijke Appel wordt bedankt als trainer. Nico merkt op dat Vera ook stopt 

(wordt zij ook bedankt?), Vera  
 JP wil graag wat aandacht voor het schoonmaken van de kleedkamers. 

Begin van het jaar is er een indeling gemaakt. Mensen worden er ook per 
mail aan herinnert en helaas wordt hier geen gehoor aan gegeven. 

 We zoeken nog vrijwilligers voor de volgende rollen: 
i. Inkopen kantine 
ii. Loterij zondag 

 
 

10.  Stand van zaken s.v. DESS  
 Sponsoring:  

i. Afgelopen seizoen een beetje een vreemde situatie ontstaan over 
de hoofdsponsor. De verlengingsclausule met 3 hoofdsponsoren is 
anders gelopen. Dus afgelopen jaar is de kleding voor de selectie 
gebleven voor wat het was. 

ii. MO-13 heeft nieuwe kleding ontvangen. 
iii. Creatief een aantal nieuwe bordsponsors binnengehaald, 

daarentegen ook een aantal opzeggingen ontvangen. 
 Gebouw en Terrein:  

i. Cor wil de vrijwilligers van het beregenen bedanken. Ook de 
families Bakker en Van Echteld voor het lenen van de tractoren. 

ii. De groenploeg wordt bedankt voor hun inzet. Leuke groep, erg 
gezellig en er wordt veel werk verzet. 

iii. LED-verlichtingsproject staat bovenaan de agenda. Offertes zijn 
opgevraagd, plan moet niet iets concreter worden gemaakt en dan 
kan er subsidie worden aangevraagd. Streven is om dit dit seizoen 
te realiseren. 

 Voetbalzaken:  
i. 3 senioren heren teams, 1 dames team, 1 senioren trainingsteam, 1 

senioren dames trainingsteam. 
ii. Jammer dat het 3e elftal is opgestapt. 

iii. Nico, Patrick, Jeroen en Hans bedankt voor de inzet van het 
afgelopen jaar. 

 Kantinezaken:  
i. Omzet is flink gestegen en de zaken zijn goed geregeld. 
ii. Inkoopprijzen zijn omhoog gegaan, mogelijk dat komend seizoen de 

prijzen omhoog moeten. 
 Jeugdzaken: 

i. Bijeenkomst gehad waaruit blijkt dat er na de winterstop een JO8-2 
gaat worden ingeschreven. 

ii. Jelle geeft aan dat hij erg blij is met de samenwerking met Roland 
Bontekoning. Ondanks dat er een team in de competitie geen 
wedstrijden kon spelen, heeft Roland op zeer korte termijn via de 
KNVB een aantal wedstrijden weten te regelen. 



   
 

iii. Jelle zijn opleiding is van start gegaan. Er zijn 
binnen de club een aantal werkgroepen opgezet 
om een beleidsplan voor de jeugd op te zetten.  

iv. Er is binnen de club nog geen duidelijk beleid t.a.v. de jeugd, vanuit 
zijn opleiding heeft Jelle als doel om een mooi, praktisch beleid op 
te zetten om de toekomst van de club te continueren. 

 
11.  Verkiezing bestuursleden  

 JP is aftredend en herkiesbaar voor de periode van 1 jaar (afwijkend op de 
reglementen waarin staat dat dit voor een periode van 3 jaar is), dit met 
als reden dat hij hoopt op wat meer draagkracht bij de leden als het gaat 
om het opnemen van vrijwilligerstaken. 

 Frans Klijnsma is aftredend maar blijft voor de komende 3 jaar aan. 
 Marloes wordt bedankt voor haar inzet.  
 Vera van Proosdij wordt voorgedragen als opvolgster van Marloes voor de 

bestuursfunctie van Secretaris. Iedereen stemt unaniem in. 
 Mireille Meilink wordt voorgedragen als bestuurslid Voetbalzaken. Iedereen 

stemt unaniem in. 
 Anita is vorig jaar als Penningmeester aangetreden. Ruud wil dit nog even 

officieel bevestigen. 
 

12.  Rondvraag 
 Nico vraagt zich af waarom er zoveel gereserveerd wordt voor de LED-

verlichting. Ruud geeft aan dat de aanschaf van armaturen zeer 
omvangrijk is. André vraagt of Nico Conijn hier ook bij betrokken wordt. 
Dit is inderdaad het geval. 

 André vraagt zich af of het bestuur officieel niet uit een oneven aantal 
dient te bestaan vanwege stemming over beslissingen. Hierop zullen de 
statuten geraadpleegd worden. 
 

13.  Sluiting om 21:55. Alle aanwezigen worden bedankt voor hun betrokkenheid. 
Ruud geeft aan dat hij trots is op de club. Vooral op deze manier doorgaan. Het 
feit dat er geen grote opkomst van leden is bij de jaarvergadering, geeft volgens 
hem aan dat er vertrouwen is in het bestuur. 

 
 


